

【2015年1月31日/2月1日抢先版】托福独立口语五星级重点

## 独立口语 1 五星级重点

### 1、★★★★★

**Which of the following do you think is the most important for maintaining good health? Doing exercises, eating healthy food, or going to bed early?**

下列哪个你认为对保持良好的健康而言是最重要的？做运动，吃健康的食物，或者早点睡觉？

### 2、★★★★★

**What do you think is ONE of the most important characteristics that a good teacher should have? Include specific reasons and details in your explanation.**

你认为什么是好教师应该具备的最重要的一个特征？包括你的解释具体原因和细节。

### 3、★★★★★

**Your University is planning to allow students to watch TV in their dormitories. What is your opinion and why? What are the advantages and disadvantages of watching TV in dormitories? Include reasons and examples to support your response.**

你的大学计划允许学生在他们的宿舍看电视。你的观点是什么，为什么？在宿舍看电视的优点和缺点是什么？包括理由和例子来支持你的回答。

### 4、★★★★★

**Some schools require students to take part in community service activities after school. Which of the following do you think is the best activity for students? 1. planting flowers in the community 2. doing clean-ups in the garden 3. recycling waste**

有些学校要求学生做课外活动和社区服务。你认为下列哪个是最适合学生的活动？

1、在社区种花；2、清洁公园；3、废物回收。

### 5、★★★★★

**Describe a present you have given to others. Explain why you think it is important.**

描述你给别人的礼物。解释为什么你认为它是重要的。

### 6、★★★★★

**Describe the steps, through which you once learned a new subject and explain how you learned it. Please include details and examples in your response.**

描述的步骤，通过它你曾经学会了一个新的课题，解释你如何得知。请包括您的细节和例子。

7、★★★★★

**what do you think we should do to decrease the usage of car or other vehicle and solve the traffic problems?**

你认为我们应该做什么来减少汽车或其它车辆的使用用以解决交通问题？

8、★★★★★

**Choose ONE of the forms of the technology in the list and tells why it changes (has had great impact) people's lives in your country? a) The airplane b) The computer c) The Television**

在下列选项中选择一种技术，请解释它是如何改变（产生很大的影响）你们国家里人们的生活的？ a) 飞机 b) 电脑 c) 电视

9、★★★★★

**Compare the differences between two singers you like. Include specific reasons and details in your explanation.**

比较两个你喜欢的歌手的区别。包括你的解释的具体原因和细节。

10、★★★★★

**What do you think is the most significant benefit that internet brings to our life? Explain why you think this benefit is import. Include reasons and details to support your response.**

你认为互联网给我们的生活带来了更大的好处是什么？解释为什么你认为这样是重要的。包括原因和细节来支持你的回答。

11、★★★★★

**Describe the most important decision you've ever made in your life. Explain why it's important.**

描述你曾经在你的生命中做的最重要的决定。解释为什么它是重要的。

12、★★★★★

**What quality is the most important to be a university student: highly motivated, hard working, or intelligence? Using details and examples to support you idea.**

什么素质是大学生最重要的：积极上进，勤奋工作，或智力？用细节和例子来支持你的想法。

13、★★★★★

**Talk about an activity you enjoyed doing with your family when you were a child, explain you answer in details.**

谈论一个当你是个孩子时你喜欢与家人一起做的活动，说明你的答案详细。

14、★★★★★

**It is generally agreed that society benefits from the work of its members.Which type of contribution do you think is most valued by your society :that of primary school teachers,artists or nurses? Why?**

人们普遍认为，社会得益于其成员的工作。这类型的社会贡献，你认为是你最看重的？小学教师或护士，艺术家？为什么？

15、★★★★★

**Do you agree or disagree with the following question. In order to stay happy, you must do a job that you love.**

你是否同意以下的问题。为了保持快乐，你必须做你喜欢的工作。

独立口语 1 四星级重点

16、★★★★

**Students would like take part in some free volunteer work, what kind of volunteer work do you prefer? Explain why it is important.**

学生想参加一些免费的志愿者工作，你喜欢什么志愿工作？解释为什么它是重要的。

17、★★★★

**If a high school is planning to organize an after-school activity for its students, what kind of activity would you recommend and why?**

如果一个高中计划为学生组织课外活动，你会推荐什么样的活动，为什么？

18、★★★★

**Which form of transportation is the most enjoyable? Bicycle, automobile, train?**

它的交通方式是最愉快的？自行车，汽车，火车？

19、★★★★

**Describe a special event or occasion that you have participate with your family or friends. Give Specific details and examples to explain your answer.**

描述一个特殊的事件或场合，你与家人或朋友一起参加。提供具体的细节和例子来解释你的答案。

20、★★★★

**Talk about an activity you would like to participate in the near future, explain your answer in details.**

谈一个活动你想参与，在不久的将来，解释你的答案详细。

21、★★★★

**Describe an area in your city that you like the most. Explain why you like this area the most.**

描述在你的城市你最喜欢的一个地区。解释为什么你最喜欢这一地区。

22、★★★★

**Among the following three activities, which do you think has the most benefits for students? 1. A field trip 2. A home tutoring session 3. A presentation given by a local leader**

在以下三种活动中，你认为哪一种对学生最好：1.实地考察，2. 家庭辅导课，3.当地领导的讲演？

23、★★★★

**Talk about a time when someone (your friends, family or teachers) gave you advice to solve the problem.**

谈论一次某人（你的培养，家人或老师）给你解决问题的建议。

24、★★★★

**Which of the following activities do you prefer to do with friends? Taking a walk, going to a movie, traveling to another city.**

下列哪一项活动，你喜欢和朋友一起做？散步，看电影，旅行到另一个城市。

25、★★★★

**Your friend wants to have a more healthy eating habit. What suggestions would you give to this friend?**

你的朋友想拥有更健康的饮食习惯。你会给这个朋友什么样的建议？

26、★★★★

**What is your favorite place to study? Give details and examples in your response.**

你最喜欢的学习的地方是什么？在你的回应给的细节和例子。

27、★★★★

**Talk about a skill that you have mastered but you still want to improve**

谈论一种你已经掌握但想进一步提高的技能。

28、★★★★

**Some people think students should study in the classroom while others believe they should visit the museum or the zoo. Which do you prefer and why?**

一些人认为学生应该参加户外活动比如去动物园，博物馆，公园。其他人觉得学生应该在教室学习知识。你的观点和原因。包括具体原因和细节在你的答案中。

29、★★★★

**Many regions in the world face problems with air pollution. What can be done to decrease the amount of air pollution in these regions? Use details and examples in your response.**

世界许多地区面临空气污染的问题。我们可以做些什么来减少在这些地区的空气污染程度？用你的细节和例子。

30、★★★★

**Some people think students should study in the classroom while others believe they should visit the museum or the zoo. Which do you prefer and why?**

一些人认为学生应该参加户外活动比如去动物园，博物馆，公园。其他人觉得学生应该在教室学习知识。你的观点和原因。包括具体原因和细节在你的答案中。

**独立口语 2 五星级重点**

1、★★★★★

**Do you agree or disagree with the following statement? Young people today know more about world events than their parents did before.**

你同意还是不同意？今天的年轻人了解世界上发生的事情要比他们的父母更早。

2、★★★★★

**Do you agree or disagree with the following statement? While choosing friends, people should always choose those who have different interests from their own. Include specific reasons and examples in your explanation.**

你同意还是不同意？在选择朋友，大家应该选择那些有着不同的利益从自己。在你的解释中包含的具体原因和例子。

3、★★★★★

**Do you agree or disagree with the following statement? Students should do part-time jobs before going to college.**

你同意还是不同意？学生应该去上大学之前做兼职工作。

4、★★★★★

**Do you agree or disagree with the statement? Teachers should make their lessons fun.**

你同意或不同意这种说法？教师应该使他们的课程很有趣。

5、★★★★★

**Which do you prefer? A job with a high salary but requires you to take a lot of business trips, or a job with a low salary but does not require you to take business trips.**

你更喜欢哪一种？有高薪的工作，但是你需要大量的出差；或者一份工作的薪水低，但不需要你出差。

6、★★★★★

**Here are two jobs with equal amount of time and pay. One you need to work with other employees in a group and the other requires you to work individually. Which do you prefer?**

这里有两个时间和付出的金额相等的工作：你需要与其他员工在工作组一起努力和其他需要你独立工作。你更喜欢哪一种？

7、★★★★★

**Some people believe that it is better for children to grow up in a small town. Other, however, believe that it is better for children to grow up in a big city. Which do you think is better?**

一些人相信孩子们在一个小镇长大好。然而其他人认为孩子在大城市长大好。你认为哪个更好？

8、★★★★★

**some people prefer to eat dinners at a fast food. restaurant, others would go to other places to eat if possible.**

有些人喜欢在快餐店吃晚餐。餐厅，其他人会去其他地方吃，如果可能的话。

9、★★★★★

**some people prefer to visit only one place during their vacations, others prefer to visit lots of places, which one do you prefer and why?**

些人喜欢假期去一个地方，有些人喜欢参观许多地方，哪一个你喜欢，为什么？

10、★★★★★

**Do people nowadays lead a healthier lifestyle than people 100 years ago?**

人们现在的生活方式比 100 年前要更健康吗？

11、★★★★★

**Do you agree or disagree with the statement that it's important for students to study Art and Music in school. Explain your answer in details.**

你同意或不同意这种说法，学生在学校学习艺术和音乐是很重要的。解释你的答案详细。

12、★★★★★

**Do you agree or disagree with the statement: artists and musicians are important to our society.**

你同意或不同意这种说法：艺术家和音乐家是我们社会的重要。

13、★★★★★

**While traveling, some people prefer to go to new places, but others prefer to visit familiar places. Which do you think is better? Explain why.**

旅行时，有些人喜欢去新的地方，但有些人喜欢去熟悉的地方。你认为哪个更好？解释为什么。

14、★★★★★

**Do you agree or disagree with the following statement: it is better to be a leader in a group than a supporting member? Use examples and details in your explanation.**

你同意或不同意以下声明：在一个小组里当领导比当成员要好的多？在你的解释的例子和细节。

15、★★★★★

**which one do you prefer, shopping in a large store or shopping in a small store?**

你更喜欢哪一个，在一个小商店大商场或购物？

**独立口语 2 四星级重点**

16、★★★★

**Which one do you prefer? Be a part in sports or watch other people play.**

你喜欢哪种呢？参加一场运动，或者看其他人玩。

17、★★★★

**Do you agree or disagree with the following statements? Personality changes with age. use specific reasons to support your answer.**

你同意或不同意以下声明？随着年龄的增长人性格会发生变化。用具体的理由来支持你的回答。

18、★★★★

**Some college students like to spend their free time studying another course or doing schoolwork. Others like to join a club and enjoy club activities. Which do you think is better and why?**

有些大学生喜欢在他们的空闲时间学习另外一门课程，或者做作业。有的则喜欢参加俱乐部，体验俱乐部的活动。你认为哪个好？为什么？

19、★★★★

**Do you agree or disagree with the following statement? University students should learn how to manage their time more efficiently.**

大学生的时间为什么不容易管理？

20、★★★★

**Some people consider going to the gym a priority in their life, while others go to the gym only when they have time. Which do you think is better and why?**

有些人把去健身当做头等大事，另一些人只在有空的时候去健身。你认为哪一种更好，为什么？

21、★★★★

**Do you agree or disagree? The most important influence that young adults have are from their families.**

你是否同意家人对年轻人有最重要的影响。

22、★★★★

**Do you agree or disagree that advertisements have influence on people's purchasing.**

你同不同意广告会影响人们的购买？

23、★★★★



**Some people prefer to have a very tight schedule, while others prefer to have more free time in their schedule. Which one do you prefer and why?**

有些人喜欢有一个非常紧凑的时间表，而另一些人喜欢在他们的日程安排更多的自由时间。你更喜欢什么？

24、★★★★

**Some people think students should study in the classroom while others believe they should visit the museum or the zoo. Which do you prefer and why?**

一些人认为学生应在教室里学习而别人认为他们应该去参观博物馆或动物园。你喜欢哪个，为什么？

25、★★★★

**Do you agree or disagree with the following statement? The success of a school largely depends on the resources it has such as textbooks and journals.**

你同意还是不同意？一个学校的成功很大程度上取决于资源有如教科书和期刊。

26、★★★★

**Do you prefer to live in a residence where there are strict rules (such as rules against making loud noises at night), or do you prefer to live in a residence without strict rules.**

你喜欢住在大院里，有严格的规定（如晚上不要制造噪音的规则），或者你喜欢住在住宅没有严格的规则。

27、★★★★

**When going on a vacation, some people prefer to stay in a hotel, while others prefer to camp outside in a tent. Which do you prefer?**

当去度假，有些人宁愿呆在酒店，而另外一些人则更喜欢到营外的一个帐篷里。你更喜欢哪一种？

28、★★★★

**One of your friends wants to drop out of college. Do you think it is a good idea or not? Why?**

你的一个朋友要辍学。你觉得这是不是个好主意？为什么？

29、★★★★

**Some people prefer to have friends who share the similar ideas of the world. Others prefer to have friends who hold different ideas of the world. Which do you prefer? Use specific reasons and examples to support your choice.**

有些人喜欢和自己有相同时间观的人做朋友，有的人则喜欢和那些跟自己意见相左的人做朋友。你更喜欢哪一种？为什么？给出具体的理由和例子。

30、★★★★

**Some students like to learn by themselves, others prefer to share their ideas with others. Which one do you prefer?**

有些学生喜欢独自一人学习，另一些喜欢和别人交换意见。你喜欢哪一种？